

# Write, incite, delight

Using engagement, litigation, and performance art to defend greenspace



- **Nicole Desroches**, executive director of Regional Council for the Environment and Sustainable Development in Outaouais (CREDDO)
- **cj fleury**, multi-media artist and social activist
- **David Morrow**, Ecojustice lawyer
- **Alex Paterson**, former communications officer for Greenpeace Canada, and now director of communications for Ecology Ottawa.

Our panelists will debate what can be gained, in genuine protection of greenspace in the National Capital Region, from the range of approaches available to people concerned with our ecological future.

## Debate and 2010 Annual General Meeting (AGM) Friends of the Greenspace Alliance

6:30 to 8:30 pm debate

8:30 to 9:30 pm AGM

**Thursday, November 18, 2010**

Conservation Co-operative, Ottawa

**140 Mann Avenue, common room (lobby)**

Take bus route 16, direction Britannia, from Lees transitway stop 4A

Members of Friends of the Greenspace Alliance have been active for over a decade protecting greenspace in and around Ottawa-Gatineau. We work with local and regional groups, bridging the jurisdictional boundaries that tend to segregate activists.

[www.greenspace-alliance.ca](http://www.greenspace-alliance.ca)

# Rédiger, inciter et enchanter

Défendre les espaces verts par l'engagement,  
les contestations juridiques et les performances



- **Nicole Desroches**, directrice générale, Le Conseil régional de l'environnement et du développement durable de l'Outaouais (CREDDO)
- **cj fleury**, artiste multi-médias et activiste sociale
- **David Morrow**, avocat d'Ecojustice
- **Alex Paterson**, autrefois agent des communications de Greenpeace Canada, et maintenant directeur des communications de l'Écologie Ottawa

Nos panélistes débattront des avantages relatifs à la protection véritable des espaces verts dans la Région de la capitale nationale, en considérant la diversité des approches disponibles aux personnes concernées par l'avenir écologique.

## Débat et assemblée générale annuelle (AGA) 2010 Amis de l'alliance pour les espaces verts

18 h 30 à 20 h 30 — débat

20 h 30 à 21 h 30 — AGA

**Judi 18 novembre 2010**

Conservation Co-operative, Ottawa

**140, avenue Mann, hall d'entrée**

Prenez OC Transpo route 16, direction Britannia, à partir du Transitway Lees, arrêt 4A

Les membres des Amis de l'alliance pour les espaces verts dans la capitale du Canada sont actifs depuis plus d'une décennie dans la protection des espaces verts à Ottawa–Gatineau et dans les environs. Nous travaillons avec des groupes locaux et régionaux, traversant les frontières juridictionnelles qui tendent à séparer les activistes.

[www.greenspace-alliance.ca](http://www.greenspace-alliance.ca)